
Vraag nr. 170
van 19 juni 1997
van de heer WILFRIED AERS

Rituele slachtingen  –  Naleving wetgeving

Ik verneem uit de pers dat de gouverneurs van
O o s t - V l a a n d e r e n , Limburg en Antwerpen in
opdracht van de minister moeten nagaan of de
gemeenten de wetgeving over de rituele slachtin-
gen wel doen naleven.

Kan de minister het resultaat van dit onderzoek
meedelen en meer in het bijzonder welke gemeen-
tebesturen de wet niet hebben toegepast ? 

Antwoord

Ik verwijs de Vlaamse volksvertegenwoordiger
naar het antwoord op vraag nr. 163 van 9 juni 1997
van de heer Pieter Huybrechts over dezelfde aan-
gelegenheid (zie. blz. 155  –  red.).


